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Betreft: Art. 47 vragen SPM - ontwikkeling centrumplan De Heeg 

 
Geacht college,  
 
 
In overleg met bewoners, ondernemers en betrokken partners werd in 2017 het centrumplan De 
Heeg uitgewerkt met als doel weer een aantrekkelijk centrum te realiseren in en rond de Roserije. 
 
De nieuwsbrief mei 2021 die door de gemeente huis-aan-huis is verspreid in de wijk De Heeg is voor 
veel inwoners van De Heeg, Eyldergaard en de Vroendaal aanleiding geweest om hun ongenoegen bij 
de fractie van de Senioren Partij Maastricht kenbaar te maken over de voortgang/realisatie van de 
herontwikkeling van het winkelcentrum De Heeg, de sporthal en het gebied Roserije. 
 
Met de vermelding in de nieuwsbrief “Pas als er in Maastricht Oost, aan de Groene Loper, een grote 
sporthal komt, kan die in De Heeg weg” en de passage “pas na het doorhakken van verschillende 
knopen, kan de bouw van de sporthal in oost beginnen. Dan zijn we inmiddels zo’n 4 tot 6 jaar 
verder. Daarna volgt sloop, daarna de nieuwe Jumbo”, voelen inwoners zich overvallen en in de steek 
gelaten als gevolg van de realisatie van het centrumplan nu gekoppeld is aan de ontwikkelingen aan 
de Groene Loper. 
 
Dit is aanleiding voor het stellen van onderstaande vragen: 
 
1. Kunt u verklaren waarom de in juni 2019 door het college vastgestelde ontwikkelingsrichting van 

het winkelcentrum De Heeg nu gekoppeld is aan een mogelijke bouw van een sporthal aan de 
Groene Loper. 

 
2. Bent u het met ons eens dat uitstel tot 2027 van een definitieve herontwikkeling van het 

buurtwinkelcentrum, met een functie voor de wijken, Eyldergaard, Vroendaal en De Heeg, 
desastreus zal zijn voor de leefbaarheid voor alle inwoners van de genoemde wijken? 

 



 
3. Bent u ook niet van mening dat de ontwikkelingsrichting van het centrumplan De Heeg, hoge 

prioriteit had en heeft voor de leefbaarheid in deze wijk? 
 

4. Bent u bereid om alsnog te onderzoeken of versnelde ontwikkeling van het centrumgebied 
alsnog mogelijk is? 

 
In de begroting 2021 is als aandachtspunt de nota “Tweede tranche toekomstbestendige 
binnensportaccommodaties 2020-2030” de ontwikkeling rond sporthal De Heeg als thema’s specifiek 
vermeld en zijn in het meerjareninvesteringsplan middelen -5 miljoen- gereserveerd. 

  
5. Kunt/wilt u garanderen dat de huidige sporthal De Heeg pas zal worden gesloten/gesloopt nadat 

een vervangende binnensportvoorziening is gerealiseerd in De Heeg voor met name het IKC Ziezo 
en in overleg met de huidige gebruikers van de sporthal een vervangende locatie is geregeld? 
 

6. Kunt u aangeven waar de leerlingen van het IKC Ziezo voor hun sportlessen terecht kunnen 
indien geen vervangende binnensportvoorziening wordt gegarandeerd?  

 
 
 
In afwachting van uw reactie, 
 
namens de Senioren Partij Maastricht. 
John Steijns, fractievoorzitter  
Samantha Rodolf-Lejeune, burgerlid  
 


